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Írásbeli kérdés
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenni

Dr. Matolcsy György
nemzetgazdasági miniszter úrnak

„Árszabályozás hatástanulmány nélkül? ”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert e tárgykörben a

Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Úr !

Orbán Viktor 2011 . szeptember 12-i parlamenti beszédében kijelentette, hogy hatóság i

árkörbe vonják be a közszolgáltatások azon részét, ahol ez még nem történt meg .

Ezzel egy olyan folyamatot indítanak el, aminek az önkormányzatokra, az emberek

életére gyakorolt hatása nem látható pontosan .

Készült-e tanulmány arról, hogy a miniszterelnök által bejelentett hatósági ár bevezetés e

a közszolgáltatások területén miként érinti majd a helyi önkormányzatokat és azo k

gazdálkodását? Ha igen, kérem, szíveskedjen azt részemre a válaszával együtt eljuttatni !

Ha nem készült tanulmány, akkor ezt szíveskedjen indokolni !

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2011 . október 11 .

országgyűlési képviselő
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